

Title (en)

HOARDINGS FOR A CONSTRUCTION SITE.

Title (de)

BAUZÄUNE FÜR EINE BAUSTELLE.

Title (fr)

CLOTURE POUR SITE DE CONSTRUCTION.

Publication

EP 0495954 A1 19920729 (EN)

Application

EP 91914370 A 19910815

Priority

- AU PK176690 A 19900815
- AU PK249890 A 19900925

Abstract (en)

[origin: WO9203627A1] A transportable hoarding module (25) for a construction site. The hoarding module (25) includes a base which is a concrete slab (15) which provides the module (25) with a built-in counterweight. Embedded in or fixed to the base (15) are side panels (13) which extend upwardly from the base (15). Supported by and extending between the side panels (13) is an upper panel or deck (18) which has a walkway portion (21) extending transversely beyond one of the side panels (12). Upper handrails (22) are provided and which are movable between a transport position and an operative position.

Abstract (fr)

Module de clôture transportable (25) pour chantier de construction. Le module de construction (25) comprend une base qui constitue une dalle de béton (15) servant de contrepoids intégré au module (25). Des panneaux latéraux (13) encastrés ou fixés se dressent depuis la base (15). Un panneau supérieur ou plateau (18) est supporté par et placé entre les panneaux latéraux (13) et possède une partie constituant une passerelle (21) s'étendant transversalement sur l'un des panneaux latéraux (12). On trouve également des rampes supérieures (22) mobiles entre une position de transport et une position d'utilisation.

IPC 1-7

E04B 1/344; E04B 1/348; E04G 21/32

IPC 8 full level

E04B 1/343 (2006.01); **E04B 1/344** (2006.01); **E04B 1/348** (2006.01); **E04G 21/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/3442 (2013.01); **E04B 1/3483** (2013.01); **E04G 21/32** (2013.01); **E04G 21/3204** (2013.01); **E04G 21/3209** (2013.01);
E04B 2001/34892 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9203627 A1 19920305; AU 645345 B2 19940113; AU 8422691 A 19920317; EP 0495954 A1 19920729; EP 0495954 A4 19930107

DOCDB simple family (application)

AU 9100365 W 19910815; AU 8422691 A 19910815; EP 91914370 A 19910815